
 
 

 
 
 
 
 
      

 MØTEINNKALLING/-REFERAT NR. X 

Møte: NTNUI Langrenn  Dato: 28.10.2019  Tid: 1930 

Møtested:  Møteleder: Jørund Vala 

Innkalt: Jørund Vala, Hans-Marius Klevmoen, Hans Petter Rolke, Sissel-Johanne Aspdal, 

Camilla Lie, , Marcus Braathen, Elise Langkaas, Gunnar Wang-Haugseth, Lars Bergendahl, 

Ingvill Andrea Røed  

Ikke møtt:  Sissel-Johanne 

Sak: Sakstittel/ -innhold 

0 Kake & sladder:  

Ser ut som is med tacokjøtt? Rettelse: Is med sjokoladecrumble og jordbærsaus. Veldig godt! 

Terningkast 6. 

1 
Ny spalte: Gjort siden sist (v/Alle)  

Vi tar runden og hører hva man har gjort/jobbet med siden sist så alle prater litt i starten av møtet.  

Hans-Marius: Vært på ekstraordinær generaforsamling.  HS har tatt opp interrimsstyre – kommende 

hovedstyre for smoothere erfaringsoverføring. Har vært på samling med alle kassererne hos PWC. 

Lærerrikt og mat, drikke, øl.  

Camilla: Ordnet med litt diverse sosiale arrangement, bl.a. vors, juleøltest og pizzatirsdag.  

Hans Petter: Sendt inn klubboverganger til kretsen. Litt kluss med FIS-lista. Hjulpet Gunnar med 

Gråkallen Opp. 

Ingvill: Oppstartsmøte med Marka Rundt-styret er gjennomført. Styret er på plass. Marka Rundt er 

flyttet til 16.feb. med garanti om å få Granåsen.  

Jørund: Vært i møte med HS ang kleslageret. Hjulpet til med Gråkallen Opp. Sendt ut litt info på mail 

+ litt div 

Elise: Hatt kontakt med Hank Sport og Sweco. Samlet inn premier til Gråkallen Opp 

Gunnar: Trenermails as usual. Mye tid har gått med til Gråkallen Opp.  

Marcus: Åpna påmelding til Bruks, svart på litt mails. 



 
 

 
 
 
 
 
      

Lars: Hosta tidenes vors.  Tidtaker på Gråkallen Opp. Leker seg med en tidtaker-app som kanskje kan 

erstatte penn og papir i fremtiden. 

 

2 Klessituasjon I-bygget (v/Jørund) 

- Jørund har vært i mange møter med HS, og etter et år med frem og tilbake har HS vedtatt å 

slette avtalen fra 2014. Det betyr at lageret forblir HS sin eiendom, og de kommer til å 

nedskrive verdien til lageret. 

- Et langt infoskriv om hele prosessen ligger på drive’n i ledermappa. 

 

- Langrennsgruppa står dermed fritt til nye innkjøp og avtaler av klær. 

- Pga salg fra eget lager denne høsten, satser vi på lagerfritt system og Trimtex nettbutikk med 

flere produkter neste høst! (tilsvarende system som i høst, bare flere produkter. Nytt design 

på noe)  

2 Evaluering Gråkallen Opp (v/Alle, Gunnar og HP) 

- Kjempesuksess. Gikk meget smertefritt. Nydelig  vær. 

- Litt få deltakere. Usikker på hvorfor. Er blæstet mye. 

- Til neste år: kun 1 løpssjef. 1 tidtakersjef. 1 sponsor/premieansvarlig. Som møtes jevnlig. 

- -> Erfaringsskriv er laget og ligger på drive’n. Mer info der. 

3 Rekruttering nytt styre (v/Alle) 

Bør ha en plan nå, og utnytte november før eksamensperioden. 

- Alle i styret kan informere om det på trening/bruks. 

- Jørund sender ut mail til alle medlemmer før bruks med info om de ulike stillingene.  

- Lager en styrespalte i Fiskebeinern. Camilla sender spm. 

- … 

- Valgkommite: 

- Må på plass før søknadsprosessen. 

- Flere kandidater diskutert. Jørund sender mld til de aktuelle. 

- Obs. Mange som er aktuelle til valgkommite er også aktuelle for styret. Prioriterer å få folk til 

å stille styret. 

- Satte dato for årsmøte tirsdag 21.jan. Noen innvendinger på det? 

5 Sponsorer (v/Elise) 

- Ny avtale med Hank: 
- Skal i møte på torsdag. 
- Vi har kjøpt mye gavekort der. Både for de 10 000kr inkludert i avtalen og for Sweco-

premiepenger. 



 
 

 
 
 
 
 
      

- Bør forberedes litt. Lese grundig forrige avtale og finne ut hvor mye penger vi har brukt der 
til gavekort. 

- … 
- Nytt fra Sweco: 
- Kontraktsmøte i november (20.nov). Ligger an til ny avtale, og mulig økning i sponsorbeløp! 
- Men lite inf 
- Elise sender ut info om bekledning og viktigheten av rett sponsorsynlighet ref. episoden for 

noen år siden hvor «seierspall-bilde uten sweco logo» skapte misnøye. 
-  
- Bestemme dato for Tour de Sweco: 
- Dato: 4., 5. og 6. Februar (rett etter NM og rett før ikke noe (?)) 
- Avslutningsbankett med Pizzabuffet på Frati. Var veldig velykket i fjor! 
- Sweco stiller med en representant. 

6 Treningsplan ut høsten (v/Gunnar) 

- Kjører rulleski på torsdager så langt det går. Dropper Blussvoll-intervall da det har vært dårlig 
oppmøte på denne tidligere. Holder med to løpeintervaller tirs og lør, så kan torsdagen være 
rolig økt eller annet. Eksamensperioden kommer fort etter Bruks. 

- Kanskje noen morgenøkter eller sen-økter i eksamensperioden. Diskuterer alternative økter 
på slack etter bruks. 

- Kan avtales på løst og fast også. 

 

7 Dugnadsoversikt 

Bør fullføre dugnadsoversikten sånn at medlemmene har mulighet for å planlegge når de kan stille. 

- I praksis bare å fylle ut excel-arket vi har starta med som ligger på Drive’n. 
- Gunnar lager en Hyttekarusell-plan. Legges ut i slack 
- HP fullfører dugnadsplanen. Legges ut i slack 
-  HP sender ut litt info på mail når den er ferdig. Bl.a. krav om minst 2 enheter. Ikke delvis. 

8 Bruksvallarna (v/Marcus) 

- Alt i rute! 
- 3 km på plass, rullet på fjellet! Meldt kaldt fremover! 
- Hytter på plass. Hytteoppsett, Camilla hjelper til? 
- Virker til å være nok biler, men litt logistikkarbeid gjenstår. 
- Kakekonkurranse på lørdagen, siden dette ikke var på Meråker.  
- Program: 
- Fast starttidspunkt med felles oppmøte og «Hei»-sekvens fra trener. Man kan starte før, men 

man må stille opp ved oppmøte. Styret blir fordelt rundt på hyttene og har ekstra ansvar for 
at hytta blir informert om oppmøte-rutinen. 

- Testrenn som normalt. Tidlig start as usual       
- Sosialt program: 
- Brukssangen 2019. Alle hyttene lager vers. Mer info kommer.   
- Premieutdeling Testcup 



 
 

 
 
 
 
 
      

- Kakekonkurranse. 
- Kahoot! Må lages på forhånd, og ha med hdmi-kabel. 
- Felles Pizza i Funasdalen på fredag. Veldig bra i fjor!! 

9 Sosialt (v/Camilla) 

- Juleøltest 
- Betaling via vipps ved inngang eller utdeling av glass. For eksempel ved inngangen til 

kjelleren. 
- Litt logistikk som må tenkes på. Særlig inn/utlevering av glass/drikke. Hjelper å være flere. 

Camilla ordner opplegg og hjelpere. Blir bra! 
-  
- Andre sosiale tiltak: 
- Fiskebeinern: 
- Lite aktivitet fra redaktør… 
- Camilla bidrar med å skaffe skribenter og fordele oppgaver. Men kort frist, så krever at ting 

skjer raskt hvis det skal bli noe av. 

 

- Pizza i morgen etter trening! 
 

- Juleavslutning på Estenstad – ordne fakler, litago, pepperkaker etc. i slutten av nov/des 
 
 

- Julebord med NTNUI. Styret er invitert. Også åpnet for flere. Eget langrennsbord! Blir rått. 

 

- Styremiddag på Sot/Sabrura – kan velge mellom Sabrura sushibuffet og Sot-burger! (Perfekt 
for Lars!!). Fredag 6.desember kl 1930! Elise bestiller bord. Se slack. 
 
 

10 Slack [til info] 

- Obs: Thread vs post. Mye enklere å holde oversikt hvis alt tilknyttet en post havner som 

threads, blir mindre liste å scrolle på hver channel (med tanke på nye styremedlemmer de 

som kanskje lurer på de samme tingene år etter år) 

11 Web (v/Lars) 

- Noe fett å melde? 

- Pusler med en tidtakerapp, usikkert når den er klar.  

- Ellers er hjemmesiden ganske gammel (databaser og system). Men funker så ingen hast å 

rette. Kreves en del dataferdigheter for å endre. Ikke gjort i en fei. 

- Prøve å få til litt mer action på hjemmesiden: Månedens profil – Oktober 

- reportasjer, anmeldelser etc. Trenger ikke nødvendigvis skrive det selv, men outsource det til 

andre. 



 
 

 
 
 
 
 
      

12 Kasserer (v/HM) 

- NTNUI skal ha et samarbeid med PWC for å forbedre økonomisystemet. 

- Internrevisjon nesten godkjent. God tilbakemelding, ryddig og fint. Bare et par ting som må 

rettes. 

- Ikke fått penger fra Sweco – må purre. Sweco har byttet fakturereringssystem, så mye feil 

hos dem. Bare å purre har Elinor sagt. 

- Alt (inn/utbetalinger, refusjon) fra Meråker i orden. 

13 Materialansvarlig 

- Sissel-Johanne ikke tilstede. Men siste info på slack. 

- Gjennomført salg og relativt bra salg. Litt klær igjen. Går sin gang en stund. Kanskje nytt salg 

neste semester. 

14 Utenlandstur 2020 (v/HP) 

- Alt i rute. 

- HP lager facebook-gruppe. 

- Informere om at pris går opp nå hvert øyeblikk i gruppa. 

- Snart bestille leiebiler. Brukt rentalcars før. OBS- sjekke forsikring til sjåfører og om denne 

dekker egenandel ved kræsj. (Tekna Reise dekker egenandel, men ikke for eksempel DNB 

mastercard-reiseforsikring). Viktig at ingen blir belastet i ettertid. Kjøp i så fall ekstra 

forsikring fra rentalcars. 

15 Marka Rundt 2020 (v/Ingvill) 

- Dato er endret til søndag 16.feb 2019 

- Mangler hovedsponsor. Potensielt større gevinst/utbetaling til langrennsgruppa hvis dette 

kommer på plass. 

- Undersøker å bli Visma Ski Classics Challenger-event. Men krever å ha 20 000kr i 

premiepenger, og må ha hovedsponsor for å dekke dette. Men Camilla er i dialog med Eldar 

Rønning i Sparebank1 (Ja, VM-vinneren). 

- Ellers er styret er på plass. Ble rekruttert gjennom info og å kontakte aktuelle folk. 

17 Eventuelt: 

Onsdag 20. november 

Jentetrening – rolig løp rundt geitfjellet på morgenen 

GUTTATRENING! BÆRE STEIN! OPPMØTE PÅ O’Learys! Varden på Geitfjellet skal gjennopstå. 

 

- Neste møte: 

18.november 19-20 



 
 

 
 
 
 
 
      

 

 


